

Date: January 8<sup>th</sup>, 2026

التاريخ : 8 يناير 2026

Circular No:43 / AY 2025-26

Subject: Appointment of an Additional Supervisor for Grades 6–8 Boys

Dear Parents and Guardians,

We would like to extend our sincere appreciation to you for attending the **Term 1 Parent-Teacher Conferences** and for taking the time to participate in the **feedback survey** that was shared with you.

We truly appreciate the 86% parents' valuable comments and suggestions. Your feedback has provided us with many constructive ideas on how to further improve our Parent-Teacher Conferences.

Based on your input, we have made several updates and enhancements to the **Term 2 PTC arrangements**, as outlined below.

#### PTC Dates and Timings – Term 2

The Parent-Teacher Conferences for **Term 2** will be held on the following dates:

- Tuesday, 13 January 2026 | 1:00 p.m. – 5:30 p.m.
- Thursday, 15 January 2026 | 1:00 p.m. – 5:30 p.m.
- Friday, 16 January 2026 | 8:00 a.m. – 11:00 a.m.

#### PTC Mode by Section

##### Tuesday, 13 January 2026

Pre-KG to Grade 5 (Kindergarten and Elementary Departments): Face-to-face meetings

Middle & High School (Grades 6–12): Online meetings

##### Thursday, 15 January 2026

Pre-KG to Grade 5 (Kindergarten and Elementary Departments): Online meetings

Middle & High School (Grades 6–12): Face-to-face meetings

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

أولياء الأمور الكرام،

يسرنا أن نتقدم إليكم بخالص الشكر والتقدير على حضوركم اجتماعات أولياء الأمور للفصل الدراسي الأول، وعلى حرصكم على المشاركة في استبيان الملاحظات الذي تمت مشاركته معكم.

نثمن عالياً تفاعلاً 86% من أولياء الأمور، وما ورد من ملاحظات ومقترنات قيمة كان لها أثر كبير في تزويدنا بأفكار بناة تسهم في تطوير وتحسين اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين.

وبناءً على آرائكم وملاحظاتكم، قمنا بإجراء عدد من التحديثات والتحسينات على ترتيبات اجتماعات أولياء الأمور للفصل الدراسي الثاني، وذلك على النحو الموضح أدناه:

مواعيد وأوقات اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين – الفصل الدراسي الثاني

ستُعقد اجتماعات أولياء الأمور للفصل الدراسي الثاني في التواريخ والأوقات التالية:

- الثلاثاء 13 يناير 2026 | من 1:00 ظهراً إلى 5:30 مساءً
- الخميس 15 يناير 2026 | من 1:00 ظهراً إلى 5:30 مساءً
- الجمعة 16 يناير 2026 | من 8:00 صباحاً إلى 11:00 صباحاً

آلية عقد الاجتماعات حسب المراحل الدراسية

##### الثلاثاء 13 يناير 2026

من الروضة التمهيدية حتى الصف الخامس (قسم رياض الأطفال والمرحلة الابتدائية): اجتماعات حضوري المرحلة المتوسطة والثانوية (الصفوف 6–12): اجتماعات عن بعد

##### الخميس 15 يناير 2026

من الروضة التمهيدية حتى الصف الخامس (قسم رياض الأطفال والمرحلة الابتدائية): اجتماعات عن بعد المرحلة المتوسطة والثانوية (الصفوف 6–12): اجتماعات حضورية

Friday, 16 January 2026 (Additional day as per parents' request)

Arabic Language and Islamic Studies Teachers: Middle and High School: Online meetings only

This additional day has been allocated to Arabic and Islamic Studies teachers in the middle and high school to provide more appointment slots, as these subjects often have high demand and limited availability during regular PTC days.

### School Timing During PTC Days

On **Tuesday, 13 January, 2026**, and **Thursday, 15 January, 2026**, students will follow the **Friday timetable**:

- School hours: 7:45 a.m. – 11:30 a.m.
- All students will leave the school by 11:30 a.m.
- Teachers' staff lunch and break: 12:00 p.m. – 1:00 p.m.
- School gates will reopen at 1:00 p.m. for parents attending face-to-face meetings.

### Online Meeting Links

Online meeting links will be shared by teachers on Monday, January 12, 2026, through:

- Google Classroom
- ClassDojo

We thank you once again for your continued cooperation and partnership.

Your involvement and attendance during PTC meetings play a vital role in supporting your children's academic progress and overall development.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown  
Principal Director



الجمعة 16 يناير 2026

(يوم إضافي بناءً على طلب أولياء الأمور)

معالمو اللغة العربية والتربية الإسلامية

للمراحلتين المتوسطة والثانوية: اجتماعات عن بعد فقط

تم تخصيص هذا اليوم الإضافي لمعلمي اللغة العربية والتربية الإسلامية في المراحلتين المتوسطة والثانوية، وذلك لإتاحة عدد أكبر من المواعيد، نظراً للإقبال الكبير على هذه المواد ومحدودية المواعيد المتاحة خلال أيام الاجتماعات الأساسية.

دوام المدرسة خلال أيام اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين

يومي الثلاثاء 13 يناير 2026 والخميس 15 يناير 2026. سيلتزم الطلبة

جدول يوم الجمعة، على النحو التالي:

ساعات الدوام المدرسي: من 7 صباحاً حتى 11:30 صباحاً

مغادرة جميع الطلبة المدرسة عند الساعة 11:30 صباحاً

استراحة وغداء الهيئة التعليمية: من 12:00 ظهراً حتى 1:00

ظهراً

إعادة فتح بوابات المدرسة في تمام الساعة 1:00 ظهراً لأولياء

الأمور الذين لديهم اجتماعات حضورية.

دوام الاجتماعات عن بعد

سيتم مشاركة روابط الاجتماعات الإلكترونية من قبل المعلمين يوم

الاثنين 12 يناير 2026 عبر:

• Google Classroom

• ClassDojo

نشكر لكم مرة أخرى تعاونكم المستمر وشراكتكم الفاعلة.

إن حضوركم ومشاركةكم في اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين له دور

أسامي في دعم التقدم الأكاديمي لأبنائكم وتعزيز نموهم الشامل.

  
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

الدكتورة أنطونيت براون

مدیرة المدرسة